
 
 
 

 
 

Emlékeztető 
A KHK 2025. január 03-án tartott üléséről 

Napirend előtt: 
 
● Szőllősy Blanka kérte a GTK HK tagjait, hogy kézfeltartással jelezzék, hogy 

rendelkeznek- e aktív hallgatói jogviszonnyal a GTK-n.  
Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói 
jogviszonnyal a BME GTK-n. 
 

 

 
 

 

Képviselő neve Mandátum Jelen Online Később 
érkezett 

Korábban 
távozott 

Kimentést 
kért Hiányzott 

Almássy Áron szavazati jog  x     

Atkári-Gyóni Márk tanácskozási jog  x     

Bátai Anna szavazati jog  x     

Csontos Zsófia Bianka szavazati jog  x     

Gubián Ádám szavazati jog  x     

Horváth Balázs szavazati jog  x     

Janó Hanna szavazati jog   x    

Kanyó Zakariás szavazati jog  x     

Kállai Domokos szavazati jog  x     

Langár Ákos István szavazati jog  x     

Ölveczki Máté szavazati jog  x     

Pinti Panka Rebeka szavazati jog  x     

Széll-Kovács Júlia szavazati jog  x     

Szőllősy Blanka szavazati jog  x     

Tóth Márton szavazati jog  x     

Varga Viktor szavazati jog  x     

Vincze Péter tanácskozási jog  x     



 
 
 

 
 

Napirendi pontok: 
 

1. Szőllősy Blanka előterjesztette az ülés napirendi pontjait. 
A KHK az előterjesztést 14/0/0 arányban elfogadta. 

 (1./2025 KHK határozat) 
 

2. Szőllősy Blanka előterjesztette a december 16-án megtartott ülés emlékeztetőjét.  
A KHK az előterjesztést 14/0/0 arányban elfogadta. 

 (2./2025 KHK határozat) 
 

3. Szőllősy Blanka beszámolt az elnöki ügyekről: 
● Beszámolt a képviseletet érintő határidős feladatokkal kapcsolatos 

elmaradásokról.  
● Ismertette a képviselettel a 2025.01.08-ai Educatio-val kapcsolatos 

tájékoztató részleteit. 
● Tájékoztatta a képviseletet a 2025.01.20-ai dékáni találkozóról. 

 
4. Janó Hanna beszámolt az oktatási területet érintő ügyekről: 

● Beszámolt a külső oktatási bizottság új feladatáról, mely során 
véleményezésére került az EHK mesterséges intelligenciára vonatkozó 
javaslatainak dokumentuma. 

 
5. Varga Viktor beszámolt a pályázati területet érintő ügyekről: 

● Beszámolt a közéleti és közösségi ösztöndíj pályázatok előkészítéséről, 
továbbá a kollégiumi közösségi pontozásokkal kapcsolatos információkról. 

● Ismertette a következő  Pályázati Bizottság ülés lehetséges időpontjait. 
 

6. Kanyó Zakariás beszámolt a szociális területet érintő ügyekről: 
● Beszámolt a szociális időszak megkezdéséről, amely magába foglalta a 

referensi vizsgák haladását, a bírálói tábla és a Külső Szociális Bizottság 
felé esedékes elintéznivalók elkészültét. 

● Tájékoztatta a képviseletet a közeljövőben érkező szociális területet érintő 
hallgatói megkeresésekről, valamint a hallgatók által leadott szociális 
pályázatok állapotáról. 

 
7. Tóth Márton beszámolt a gazdasági területet érintő ügyekről: 

● Beszámolt a 2024-es év gazdasági területet érintő sikeres lezárásáról. 
● Tájékoztatta a képviseletet a 2025-ös évben esedékes gazdasági 

folyamatokkal kapcsolatos részletekről. 
 

8. Atkári-Gyóni Márk beszámolt a kollégiumi területet érintő ügyekről: 
● Tájékoztatta a képviseletet a tavaszi féléves férőhely osztásról, a KEFIR 

rendszerben létrehozott űrlapokról, illetve a kollégiumi mentorgárda 
kiválasztásával kapcsolatos információkról. 

 
 

 



 
 
 

 
 

● Beszámolt a képviseletet közvetlenül érintő aktuális kollégiumi 
fejleményekről. 

 
9. Almássy Áron beszámolt a külügyi területet érintő ügyekről: 

● Beszámolt a közelmúltban történt sikeres tudásátadásairól Szabó 
Georginával, valamint az Erasmussal kapcsolatos bírálói táblázat 
leellenőrzéséről.  

 
10. Gubián Ádám beszámolt a rendezvények területét érintő ügyekről: 

● Beszámolt a Rendezvényszervező csoport kiválasztási folyamatának szóbeli 
beszélgetéseivel kapcsolatban. 

● Ismertette a képviselettel a következő esemény részleteit. 
 

11. Horváth Balázs és Langár Ákos István beszámoltak az előző EHK ülés óta 
történtekről: 

● Beszámoltak az előző EHK ülésen történtekről, amelynek emlékeztetője 
elérhető az ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2024 honlapon. 

● Beszámoltak a hallgatói fórum jegyzőkönyvének véglegesítéséről 
● Beszámoltak Szőllősy Blanka, GTK HK elnök, illetve Szederkényi Marcell, 

megszavazott Hallgatói Külügyi Testületi menedzser  EHK ülésen való 
bemutatkozásáról. 

● Ismertették a képviselettel az EHK Külügy és Erasmus felelős új személyét, 
Varga Kittit.   

● Beszámoltak a kari hallgatói képviseletek tudását ellenőrző zárthelyik 
állapotáról. 

● Tájékoztatták a képviseletet a január 15-én megrendezésre kerülő BME 
Jegesesttel kapcsolatban. 

● Beszámoltak a nemzeti adatkezeléssel kapcsolatos felülvizsgálatról, 
hatósági ellenőrzésről, amelyet egy közelmúltban a BME részére beérkezett 
panasz eredményezett. 

● Ismertették a képviselettel Lévai Imre fenntartóváltással kapcsolatos 
beszámólójának részleteit. 

● Tájékoztatták a képviseletet a WONKHE érkezéséről, amely egy angol 
diákszervezet. Több magyarországi egyetemre is ellátogatnak, többek közt a 
BME-re is. 

 
12. Előterjesztések: 

● Széll-Kovács Júlia előterjesztette javaslatát a Szociális Bizottság céljaira a 
2025-ös évre vonatkozóan. 
A KHK a javaslatot 14/0/0 arányban elfogadta. 

 (3./2025 KHK határozat) 
Janó Hanna megérkezett. (18:50) 
 

13. Egyebek: 
● Almássy Áron beszámolt a szponzorációs területen való betanulásáról, 

továbbá a Rátz Borbálával tartott tudásátadásairól. 
 

 

 

http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2024


 
 
 

 
 

● Atkári-Gyóni Márk tajékoztatta a képviseletet egy közeljövőben érkező 
e-mailről, amely a GTK HK irodájának rendbentartásával lesz kapcsolatos. 

● Bátai Anna tájékoztatást tett a képviselet belső működésével kapcsolatos 
személyes beszélgetések következő alkalmairól, illetve ismertette az új 
képviselőkkel a HÖK Discord csatornát.  

● Csontos Zsófia Bianka beszámolt az öntevékeny kör vezetőkkel való 
egyeztetéséről.  

● Kanyó Zakariás tájékoztatta a képviseletet a GTK HK Alumni esten 
készült fényképek érkezéséről.  

● Ölveczki Máté ismertette a képviselettel a 2025-ös határidős korrekciós 
táblát és annak működését. Továbbá tájékoztatta a képviseletet a 
közeljövőben érkező tudásfejlesztő tananyagokról.  

● Pinti Panka Rebeka ismertette a tanulmányi teljesítménymérések 
ütemezésének, illetve a GT Times szerkesztőségi és a Tankörvezetői 
pályázatok állapotát. Továbbá tájékoztatta a képviseletet egy közeljövőben 
esedékes Oktatási és Szakmai Bizottság ülésről. 

● Széll-Kovács Júlia tájékoztatta a képviseletet pár közeljövőben érkező 
e-mailről, amelyek az Educatio-t, valamint a szociális bírálói vizsgákat 
érintik. 

● Szőllősy Blanka ismertette a képviselettel a tevékenységeket 
nyomonkövető havi reporttáblázatok állapotát. Tájékoztatta a képviseletet a 
következő KHK ülés időpontjáról. 

● Varga Viktor ismertette a képviselettel a Kari Minőségbiztosítási Bizottság 
által összeállított záróvizsgát érintő kérdőív részleteit. Beszámolt az 
egységes szakdolgozati sablon véleményezéséről. 
 
 

Az ülés időtartama: 2 óra 10 perc (18:00-20:10) 
A következő ülés ideje: 2025. január 13. 18:00 óra  
 
Budapest, 2025. január 03. 
 

 
Kállai Domokos Szőllősy Blanka 

Emlékeztető vezető Elnök 

 

 

 
 

 



 
 
 

 
 
Határozatok: 

Határozati 
szám Határozat szövege 

Eredmény 
Végrehajtásért 

felelős Igen Nem Tartózk
odás 

Érvényt
elen 

1. A GTK HK elfogadta a 2025. január 
03-ai ülés napirendi pontjait. 14 0 0 0 Szőllősy Blanka 

2. A GTK HK elfogadta a 2024. 
december 16-ai ülés emlékeztetőjét. 14 0 0 0 Szőllősy Blanka 

3. 
A GTK HK elfogadta a Szociális 
Bizottság 2025-ös évre vonatkozó 

céljait. 
14 0 0 0 Széll-Kovács Júlia 

Mellékletek: 

● 2024. december 16. KHK ülés emlékeztető 
● Napirend_2025_01_03 
● eloterjesztes_Szocialis Bizottsag celjai_2025 

 
 

 


